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اولین عامل سودآوری فولاد 
مبارکه استفاده حداکثری از 

ظرفیت های تولید است 
محمدیاسر طیب نیا   در نشست خبری با اصحاب 
مبارکه  فولاد  اولین عامل سودآوری   : رسانه گفت 
استفاده حداکثری از ظرفیت های تولید است. در دنیا 
78 درصد ظرفیت تولید در حال استفاده است؛ در 
کشورمان این رقم 65 درصد و در فولاد مبارکه بالای 
100 درصد است. زنجیره متوازن و کامل، از سنگ تا 
رنگ، در فولاد مبارکه وجود دارد و ارزش افزوده کامل 
نیز در این شرکت شکل  گرفته است.  مدیر عامل 
شرکت فولاد مبارکه  افزود: از دیگر عوامل سود آوری 
فولاد مبارکه سرمایه انسانی خبره و آموزش دیده، 
توسط  آفرین  ارزش  اقدامات  با  توام  بالا  بهره وری 
این نیروها شامل بومی سازی بیش از 90 درصدی 
مواد و تجهیزات و قطعات مصرفی و... است که 
موجب شده هزینه های تولید به شدت تا 30 درصد 
مقادیر وارداتی کاهش یابد.  طیب نیا تصریح کرد:  
سودآوری فولاد مبارکه به هیچ عنوان ناشی از رانت 
نیست و این یک تفکر انحرافی است که هرکس سود 
میدهد از رانت بهرهمند است فولاد مبارکه از منابع 
ملی ارزش افزوده می آفریند  باید قدردان سرمایه 
گذار و کارآفرین در این کشور بود و تغییر نگرش 
نسبت به این تفکر نادرست سرمایه گذار رانتخوار 
هر  امروز  کرد:   بیان  وی  دارد..   ضرورت  است 
شخص و مجموعه ای باید تلاش کند تا سوددهی 
از منابع ملی را تقویت کند از این رو اگر یارانه را در 
مسیری قرار دادید که ارزش افزوده و رشد اقتصادی 
ایجاد شد می توان اظهار موفقیت کرد..  در ادامه 
نیا به هزینه های فولاد مبارکه که در سال  طیب 
گذشته رشد داشته است اشاره کرد و توضیح داد: 
سال گذشته قیمت گاز 50 درصد افزایش داشته و 
این یعنی گاز را بالاتر از قیمت جهانی خریداری کرده 
ایم از سوی دیگر نرخ برق 44 درصد و حمل و نقل 
74 درصد رشد  و دستمزد نیز 47 درصد رشد داشته 
است.  وی خاطرنشان کرد: عوامل سودآوری فولاد 
مبارکه در ابتدا استفاده حداکثری از ظرفیت های 
تولید است و در ادامه وجود زنجیره کامل از سنگ 
تا رنگ و متوازن در این شرکت است .  مدیرعامل 
شرکت فولاد مبارکه اصفهان گفت: فولاد مبارکه رتبه 
اول در بین 100 شرکت برتر در سودآوری است و 

جایگاه نخست در ایجاد ارزش افزوده دارد. 

درخشش دانشگاه علوم پزشکی 
مازندران در اولین کنگره           
بین المللی هوش مصنوعی در علوم 

پزشکی ایران
 تیم اعزامی معاونت آموزشی دانشگاه علوم 
پزشکی مازندران با حضور در در اولین کنگره بین 
المللی هوش مصنوعی در علوم پزشکی ایران 
توانست با درخش در این کنگره دستاوردهای 

ارزشمندی کسب نماید.

در شرکت نفت و گاز مسجدسلیمان 
انجام شد؛

تعویض و احداث خطوط لوله 
انتقال نفت

عملیات تعویض و احداث خطوط لوله جریانی 
انتقال نفت و گاز در شرکت بهره برداری نفت و 

گاز مسجدسلیمان انجام شد. 
شرکت  لوله  خطوط  تعمیرات  اداره  رییس 
بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان با اعلام 
این خبر اظهار داشت: طی 2 پروژه مجزا که با 
همت کارکنان سخت کوش و خستگی ناپذیر 
این اداره صورت گرفت ضمن تعویض خط لوله 
بین ایستگاه پمپاژ تا واحد فرآورشی ، برای ایمن 
سازی انتقال گاز یکی از چاه ها ، خط لوله جدید 

احداث گردید .
محمد مراد مرادی افزود : در عملیات نخست 
پمپاژ  ایستگاه  زمینی  رو  و  اینچ   8 لوله  خط 
یکی  به  انتقال نفت  ناحیه مرکزی که وظیفه 
از واحدهای فرآورشی را بر عهده دارد با انجام 
بازرسی های فنی تشخیص داده شد که نیازمند 
اصلاح و تعویض می باشد . وی افزود : با توجه 
رودخانه  وجود  و  مسیر  بودن  کوهستانی  به 
توسط  بالا  حساسیت  درجه  با  کار  فصلی، 
همکاران پیگیری و 1000 متر خط لوله که نیازمند 
همکاران  توسط  شد  داده  تشخیص  تعویض 

پرتلاش تعویض گردید . 
بمنظور  و  دیگر  اقدامی  در   : داد  ادامه  وی 
ایمن سازی انتقال، خط لوله 4 اینچ یکی از چاه 
سوی  از  هفتکل  منطقه   در  واقع  گازی  های 
کارشناسان مربوطه تشخیص داده شد که 2500 
متر از مسیر چاه تا واحد فرآورشی می بایست 

جمع آوری و خط لوله جدید احداث شود . 
مرادی ادامه داد : به همین منظور و علیرغم 
منطقه،  بودن  العبور  صعب  و  کوهستانی 
خطوط  تعمیرات  اداره  کش  زحمت  پرسنل 
لوله بار دیگر پای کار آمدند و طی مدت زمان 
از  نیمی  از  بیش  لوله  توانستند خط  کوتاهی 
مسیر را جمع آوری و خط لوله جدید را احداث 

و جایگزین نمایند .

های  شهرستان  مردم  نماینده  که  بازدید  این  در 
ممسنی ورستم در مجلس شورای اسلامی،مدیرعامل 
شرکت شهرکهای صنعتی فارس،جمعی از مدیران کل 
دستگاه های اجرایی استان و مسولان شهرستان حضور 
داشتند ،دکتر ایمانیه، از مجموعه درحال ساخت سیلو 
و کارخانه آرد در ناحیه صنعتی رستم بازدید و به بررسی 

مشکلات این واحد صنعتی پرداخت .
استاندار فارس در این بازدید ضمن بررسی آخرین 
،بر  تولیدی  بزرگ  مجموعه  این  فیزیکی  پیشرفت 
اختصاص  تسهیلات  به این واحد ،جهت سرعت 

بخشیدن به راه اندازی آن  تا 4ماه آینده تاکید کرد.
استاندار فارس همچنین در این بازدید بر تامین برق 
پایدار این ناحیه صنعتی تاکید کرد وگفت:شرکت توزیع 
نیروی برق فارس حداکثر تا 6ماه آینده نسبت به اجرا 
وتکمیل خط انتقال برق از پست رستم تا ورودی ناحیه 

صنعتی اقدام کند.
دکتر ایمانیه همچنین با اشاره به لزوم ایجاد جاده  
جدید دسترس ورودی به ناحیه صنعتی بر دراختیار 
با  قدیمی همجوار  فرودگاه  باند  از   بخشی  قراردادن 
ناحیه صنعتی ، جهت ساخت راه دسترس استاندارد  
تاکید کرد و دستور داد :این مسیر  دراختیار شرکت 
شهرکهای صنعتی فارس قرار  گیرد تا این شرکت نسبت 

به زیرسازی و آسفالت آن اقدام کند.  
تامین  درخصوص  همچنین  فارس  استاندار 
زیرساخت های مخابراتی ناحیه صنعتی نیز به شرکت 
مخابرات استان دستور داد تا ظرف مدت دوهفته نسبت 
به آماده سازی طرح داخلی شبکه مخابرات  و تحویل به 
شرکت شهرک ها جهت اجرا تاکید کرد وگفت:پس از 
ایجاد شبکه داخلی مخابرات  ،شرکت مخابرات حداکثر 
در  مدت 40روز نسبت به تامین زیرساخت ها تا ورودی 

ناحیه صنعتی اقدام کند.
 دکتر ایمانیه همچنین بر تکمیل زیرسازی و آسفالت 
ناحیه صنعتی رستم نیز تاکید کرد وگفت :در این زمینه 
در  را  لازم  اقدامات  فارس  شرکت شهرکهای صنعتی 

دستورکار قراردهد.
مدیر عامل شرکت شهرکهای صنعتی فارس نیز در 
این بازدید با بیان اینکه ناحیه صنعتی رستم در منطقه 
محروم و باهدف بسترسازی برای توسعه صنعتی و 
ایجاد اشتغال پایدار راه اندازی شده است بر حمایت 

همه مجموعه ها و دستگاه های خدمات رسان برای 
تامین زیرساخت ها تاکید کرد وگفت: در ناحیه صنعتی 
رستم با مساحت 36 هکتار، ظرفیت استقرار 50واحد 
صنعتی با پیش بینی ایجاد اشتغال برای 425 نفر فراهم 

شده است.
 17 حاضر  حال  افزود:در  هاشمی  مصطفی  سید 
قرارداد سرمایه گذاری با متقاضیان منعقد شده و در 
قالب این قراردادها 11 هکتار زمین نیز واگذار شده است 
و یک واحد نیز بااشتغال 5نفر در مرحله بهره برداری 

قراردارد.
هاشمی با بیان اینکه با دستورات امروز استاندار 
فارس بخش زیادی از مشکلات زیرساختی این ناحیه 
صنعتی تعیین تکلیف شد گفت:یکی از مهمترین 
مشکلات ناحیه صنعتی رستم تامین برق پایدار بود 
که مقرر شد شرکت توزیع نیروی برق استان فارس 

از محل منابع داخلی و بند م تبصره 15 قانون بودجه 
1402 نسبت به اجرای خط انتقال تا ورودی ناحیه 

صنعتی اقدام کند.
وی افزود:هم اکنون شبکه داخلی برق ناحیه صنعتی 
رستم اجرا و برق موقت واحدها  از طریق خط عبوری 
تامین می شود که با اجرای خط انتقال ،زمینه تامین 

برق پایدار فراهم می شود.
مدیر عامل شرکت شهرکهای صنعتی فارس همچنین 
از  مناسب  دسترسی  راه  وجودد  عدم  اینکه  بیان  با 
ناحیه صنعتی بود که مشکلاتی  این  دیگر مشکلات 
را برای صنعتگران و روستای همجوار فراهم کرده بود 
گفت:یکی از بهترین گزینه های راه دسترسی جدید 
،استفاده از بخشی از باند فرودگاه قدیمی بود که سال 
ها بلا استفاده مانده بود که با دستور استاندار فارس 
، این مشکل تعیین تکلیف شد و ما آمادگی داریم به 

محض تحویل مسیر دسترس با تامین اعتبار نسبت به 
زیرسازی و آسفالت اقدام کنیم . هاشمی همچنین بر 
تکمیل زیرسازی و آسفالت ناحیه صنعتی نیز تاکید کرد 
وگفت:در این زمینه نیز با تامین اعتبار ،اقدامات اجرایی 
انجام خواهدشد . مدیر عامل شرکت شهرکهای صنعتی 
فارس درخصوص ایجاد زیرساخت های مخابرات ناحیه 
صنعتی رستم نیزگفت:ایجاد شبکه داخلی مخابرات با 
ارائه طرح از سوی شرکت مخابرات ،دردستورکار قرارمی 
گیرد و شرکت مخابرات نیز موظف شد در فاصله 40روز 
پس از اجرای شبکه داخلی، نسبت به تامین زیرساخت 

ها تا ورودی ناحیه صنعتی اقدام کند.
مدیر عامل شرکت شهرکهای صنعتی فارس همچنین 
بر تعیین تکلیف قرارداد های راکد در این ناحیه صنعتی 
تاکید کرد وگفت: همه قراردادهای راکد در دستور کار 

واحد حقوقی قرارخواهد گرفت و فسخ خواهدشد

با اجرایی شدن مصوبات سفر استاندار فارس صورت گرفت

شتاب در توسعه وتکمیل زیرساخت های ناحیه صنعتی رستم
استاندار فارس در سفر به شهرستان رستم از ناحیه صنعتی این شهرستان بازدید و دستوراتی به منظور توسعه و تکمیل زیرساخت ها به منظور 

حمایت و جذب سرمایه گذاران  صادر کرد .

شرکت توزیع 
نیروی برق 

فارس حداکثر 
تا ۶ماه آینده 

نسبت به اجرا 
وتکمیل خط 
انتقال برق از 

پست رستم تا 
ورودی ناحیه 
صنعتی اقدام 

کند

ایلام - خبرنگار ابتکار - مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان ایلام گفت: عملیات اجرایی روکش 
آسفالت مسیر ایلام - مهران و برعکس با اعتبار 152 میلیارد تومان در دست اجراست.

سید زاهدین چشمه خاور  مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان ایلام در آیین آغاز بکار پروژه 
تکمیل و احداث سه راهی جندالله مهران با حضور وزیر کشور اظهار داشت: این  پروژه با حجم عملیات 
خاکبرداری 163 هزار و 500 مترمکعب، 41 هزار تن آسفالت و 30 دستگاه احداث ابنیه فنی در مدت 18 ماه 

توسط شرکت پشیمن کوه ایلام اجرایی و تکمیل خواهد شد.
وی افزود: در حال حاضر روکش آسفالت راه های استان در مسیر ایلام - مهران و برعکس با اعتبار 152 

میلیارد تومان در دست اجراست که پروژه سه راهی جندالله جزو همین پروژه است.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان ایلام تاکید کرد: همچنین تعریض قبل و بعد پل صلواتی 
نیز با هزینه 40 میلیارد تومان در این مسیر در دست اقدام است.

چشمه خاور ادامه داد: هم اکنون عملیات نصب 20 هزار تابلو در مسیر ایلام - مهران در دست اجرا بوده 
که ظرف مدت یک هفته آینده به اتمام می رسد.

 مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان ایلام  از اجرای قرارداد 20 میلیارد تومانی خط کشی راه 
های مواصلاتی استان خبر داد و گفت: تقبل از ایام اربعین پیش رو در بخش های مختلف راهداری چون 
خط کشی، روکش آسفالت و نصب علایم در محورهای حمیل- ایلام- مهران و مسیر قلاجه - ایلام - مهران 

پروژه ها تکمیل و پایان خواهند یافت.

عملیات روکش آسفالت جاده ایلام - مهران با ۱۵۲ میلیارد تومان اعتبار در حال اجراست

تبریز - فلاح: مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تبریز با اشاره به اجرای طرح 
پاداش صرفه جویی مشترکان برق گفت: همه مشترکان بخش خانگی تحت 

پوشش این شرکت با مدیریت مصرف برق خود، مشمول این طرح می شوند.
عباس حسامی در خصوص جزئیات طرح پاداش صرفه جویی اظهار کرد: 
با توجه به اینکه خاموشی های برق طی سال های گذشته ابعاد مختلف کار 
و فعالیت را از بخش خانگی گرفته تا فعالیت های مهم تولیدی و اقتصادی 
تحت الشعاع قرارداده بود، اظهار کرد: در کنار افزایش زیرساخت های تولید 
برق در سال گذشته، بحث مدیریت مصرف به عنوان یکی از مولفه های اصلی 
برنامه عملیاتی گذر از دوره اوج بار مصرف همچنان در دستور کار است. وی 
افزود: طی سال گذشته طرح های پاداش صرفه جویی به صورت محدود اجرا 
شد و خوشبختانه با مشارکت و استقبال مشترکین رو به رو شد به طوری که 

تعداد قابل توجهی از مشترکین مشمول طرح پاداش شدند.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تبریز بیان کرد: با توجه به این موضوع 
در سال جاری نیز به منظور جلب مشارکت همگانی در بخش مصارف خانگی 

مشوق های جدیدی نسبت به سال گذشته پیش بینی شده است.
برنامه های مدیریت مصرف برق بخش خانگی  بر اساس  ادامه داد:  وی 
در سال 1402، طرح پاداش صرفه جویی بر خلاف سال گذشته شامل تمام 
مشترکان شده و حتی مشترکان پرمصرف می توانند در آن مشارکت داشته و از 

این ظرفیت و امکان بهره ببرند.
حسامی اضافه کرد: رقم این پاداش ها به شکل پلکانی تا 20 برابر تعرفه 

برای صرفه جویی هر کیلووات ساعت مصرف  خرید برق یعنی 2000 تومان 
پیش بینی شده است.

وی تاکید کرد: کسانی که در زیر الگو، میزان مصرف خود را کاهش دهند 
تا 2 هزار تومان یعنی تا 20 برابر تعرفه خرید برق مشمول پاداش می شوند، 
اما هر چه میزان مصرف بیشتر باشد رقم پاداش هر کیلووات ساعت برق نیز 
کمتر می شود. این پاداش ها در قبض برق مشترکان درج می شود و آن ها برای 

دوره های بعدی بستانکار خواهند شد.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تبریز خاطرنشان کرد: مشترکان شرکت 
می توانند با رعایت راهکارهای مدیریت مصرف یا  به عبارتی کاهش مصرف در 
ساعات اوج مصرف، مدیریت مصرف روشنایی ساختمان ها و نیز رعایت دمای 

آسایش، مشمول دریافت پاداش شوند.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تبریز همچنین گفت: شناسایی ریسک 
های بهداشت جسمانی، بهداشت روانی، ایمنی و محیط زیست از اولویت های 

شرکت توزیع برق تبریز است.
عباس حسامی اظهار کرد: مباحث ایمنی در شرکت توزیع از اهمیت بالایی 
برخوردار بوده و معتقد هستیم که هر لحظه از بحث ایمنی و مسائل مربوط به 

آن غافل شویم باید منتظر حادثه ای در سطح شرکت باشیم.
وی افزود: رسیدن به سطح بالای ایمنی نیازمند برنامه ریزی دقیق، تدبیر و 

طرح ریزی روش های مختلف جهت رسیدن به این اهداف است.
وی با اشاره به موضوع لزوم یاد گیرنده بودن سازمان در موضوع ایمنی اضافه 
کرد: با عنایت به وجود نیروهای متخصص و توانمند در حوزه HSE در سطح 
شرکت توزیع نیروی برق تبریز، موضوع ارائه آموزش و بازآموزی های ایمنی در 
تمام رده های سازمان از اولویت بسیار بالایی برخوردار بوده و شرکت توزیع 
نیروی برق تبریز علاوه بر آموزش مستمر پرسنل خود شرکت، نسبت به آموزش 

پیمانکاران در تمام رده ها اقدام می کند.
لازم به ذکر است ممیزی شرکت توزیع نیروی برق تبریز جهت صدور گواهی 
)HSE-MS( توسط شرکت آرین توف پاسارگاد برگزار گردید. در این ممیزی دو 
روزه واحدهای مختلف شرکت مورد بازرسی قرار گرفت و نقاط قوت و قابل بهبود 

مورد شناسایی گردید.
با توجه به بررسی های صورت گرفته توسط شرکت ممیزی کننده و صدور 
گواهینامه سیستم مدیریت سلامت، ایمنی و محیط زیست )HSE-MS( برای 
شرکت توزیع نیروی برق تبریز، این شرکت جزء معدود شرکت های توزیع برق 

می باشد که موفق به کسب این گواهینامه گردیده است.

ح پاداش صرفه جویی می شوندمدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تبریز: مشتركان خانگی برق تبریز مشمول طر

مدیر حج و زیارت آذربایجان شرقی:
چهار هزار و ۶۰۰ زائر از آذربایجان شرقی عازم حج تمتع می شوند

تبریز - فلاح: مدیر حج و زیارت آذربایجان شرقی در همایش متمرکز زائران حج تمتع استان با اعلام اینکه امسال چهار هزار و 600 زائر از 
آذربایجان شرقی عازم حج تمتع می شوند، گفت: آغاز اعزام زائران حج از 19 خرداد ماه شروع می شود و زمان بازگشت به میهن عزیزمان 

اواخر تیرماه خواهد بود.
امیر روحی با اشاره به بایدها و نبایدهای موجود در این سفر معنوی اظهار داشت: با توجه به افزایش نرخ ارز در سال های اخیر، 
هزینه سفر حج افزایش یافته بود ولی با درخواست بعثه مقام معظم رهبری، ارز اختصاص یافته به زوار حج، با نرخ ارز کالاهای 
اساسی در نظر گرفته شد تا هزینه حج برای زایران افزایش نیابد. وی یادآور شد: برای بهبود کیفیت خدمات ارایه شده به زوار، سعی 
شده است تا برخی کالاهای مورد نیاز برای حاجیان از داخل کشور تامین شود، از طرفی در حج امسال، تعداد روحانیون کاروان و 
عوامل ستادی اعزامی را کاهش دادیم تا شاهد حضور تعداد بیشتر زوار باشیم. مدیر حج و زیارت استان با بیان اینکه سهمیه زوار ایرانی 
نسبت به سال های گذشته افزایش یافته است، تاکید کرد: هر کشوری برای خود قوانین و مقررات خاصی دارد و عربستان سعودی نیز از 
این قائده مستثنی نیست، بنابراین زائران در نظر داشته باشند مقررات اعلامی از طرف مسئولین را رعایت کنند تا شاهد بروز مشکلاتی در زمان 
ایام حج نباشیم. وی افزود: با توجه به حضور افراد بالای 65 سال در حج امسال، زائران جوان در کمک و همراهی این عزیزان اهتمام لازم را داشته باشند. مدیر حج و 
زیارت استان یادآور شد: از بازار گردی و حضور مداوم در فروشگاهها پرهیز شود چرا که بعد از انتظار چند ساله از فیض عظیم حج بهره مند خواهید شد. روحی ضمن 
توصیه به زائران حج برای رعایت بهداشت خاطرنشان کرد: با توجه به وضعیت آب و هوایی عربستان، در مراجعه به اماکن زیارتی حتما از ماسک استفاده کنید و بعد 
از بازگشت به محل های استراحت، بهداشت فردی و عمومی را رعایت کنید. مدیر حج و زیارت استان گفت: در سفرهای خارجی به خصوص سفرهای زیارتی از آوردن 
مدارک شناسایی فردی اعم از شناسنامه و کارت ملی پرهیز شود، فقط گذرنامه برای سفر حج کافی است چراکه در صورت مفقود شدن این مدارک، مشکلات متعددی 
به وجود می آید. وی حضور در سرزمین وحی 40 روزه اعلام کرد و گفت: زوار سرزمین خدا به نحوی عمل کنند که بتوانند این سفر 40 روزه را بدون بروز هرگونه مشکل 
به پایان برسانند. در پایان این همایش نیز آموزش مناسک حج توسط حجت الاسلام و المسلمین نوبری به صورت عملی و نمادین با حضور جمعی از زائران و کارگزاران 

حج برگزار شد. 


